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نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران:

تامین سرمایه انسانی دغدغه مهم بخش صنعت و معدن است

نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران گفت: تامین سرمایه انسانی دغدغه حوزه صنعت و معدن است که باید برای مدیریت

این موضوع نسخه واحدی در اختیار داشته باشیم در غیر این صورت قطعاً در آینده با چالش روبرو خواهیم بود.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان؛ محمدرضا بهرامن، نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران و رئیس خانه معدن ایران در نخستین پنل تخصصی همایش «توسعه متوازن و

پایدار صنعت آهن و فولاد ایران» با عنوان سیاست گذاری و نظام حکمرانی در توسعه پایدار و متوازن صنعت آهن و فولاد ایران اظهار کرد: اصل مهم در جامعه امروزه نقص

مدیریت در منابع انسانی و ناترازی های انرژی است که نیاز به مدیریت جامع دارد.

وی افزود: در ابتدای زنجیره اگر مشکلات مرتبط مانند حمل و نقل و یا ناترازی انرژی حل نشود تا پایان زنجیره نیز این مشکلات باقی خواهند ماند؛ در بخش ماشین آلات با

استانداردهای خاصی روبرو هستیم اما سوخت استاندارد برای آنها در کشور موجود نیست و باید سیستم ماشین آلات را تغییر داد.

بهرامن گفت: صنعت را باید از صفر تا صد دید و اگر بر آن مبنا تعاریف مشخصی نداشته باشیم سرمایه ها به هدر می رود، از سویی دیگر بدون آمایش سرزمین تصمیم سازی در

فولاد انجام می شود که خود عامل بازدارنده برای توسعه این بخش است.

وی ادامه داد: نگرانی برای اکتشافات نداریم بلکه برای عملیات اکتشافات نگرانی وجود دارد و متأسفانه موضوع مدیریت در سرمایه گذاری را جدی نمی گیریم.

نایب رئیس اتاق بازرگانی ایران و رئیس خانه معدن ایران با بیان اینکه تأمین منابع انسانی دغدغه صنعت و معدن است، افزود: باید برای مدیریت این موضوع نسخه واحدی در

اختیار داشته باشیم زیرا مدیریت در سرمایه انسانی نامطلوب است و قطعاً در آینده با چالش روبرو خواهیم بود.

وی خاطر نشان کرد: امروز باید به کمک اقتصاد کشور برویم که بخش زیادی از آن با حمایت بخش معدن رخ می دهد و نتیجه آن حتی در سفره مردم و اقتصاد کشور قابل

مشاهده است، از این رو برای اجرای برنامه هفتم توسعه در این زمینه به ۵۰ میلیارد دلار در بخش معدن نیاز هست و تأمین همه آنها نیاز به سرمایه گذاری خارجی دارد.

بهرامن افزود: تولیدات در بخش معدن مازاد است و باید برای آن برنامه ریزی کرد و در شرایط موجود برای تحقق توسعه اقتصادی نیاز است که تمام موارد و مشکلات را عنوان

کرد که تحریم مالی بزرگترین آسیب را در این حوزه وارد کرده است.
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